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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 30 lipca 2018 roku 

Numer: 36 / 2018 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: aktualnej sytuacji i przyszłości Stawu Browarnego  

 

Na podstawie art. 3 ust. 1 i art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2017 roku, poz. 1875) i § 13 ust. 1 uchwały numer LXXX/1202/V/2010 

Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu Miasta Poznania 

(Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303), uprzejmie proszę o odpowiedź na 

niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Staw Browarny zlokalizowany jest we wschodniej części Poznania - na terenie Kobylepola, 

w pobliżu ulicy Browarnej i ulicy Włodzimierza Majakowskiego oraz zabudowań dawnego 

Browaru Mycielskich. Jest to nieduży zbiornik wodny, otoczony bujną zielenią, powstały 

przez spiętrzenie wód rzeki Cybiny, przepływającej przez ten akwen. Powierzchnia całkowita 

Stawu Browarnego wynosi 8,30 ha, powierzchnia lustra wody wynosi 7,10 ha, średnia 

głębokość zbiornika wynosi 1,20 m, a maksymalna głębokość zbiornika wynosi 1,80 m. 

Według danych miejskich w ostatnich latach przeprowadzone zostały prace mające na celu 

odmulenie i oczyszczenie dna akwenu oraz naprawę odpowiedniej infrastruktury akwenu.  

 

Lokalna społeczność wskazuje na możliwość wykorzystania Stawu Browarnego do celów 

wypoczynkowych, rekreacyjnych i krajoznawczych, zwłaszcza przez zagospodarowanie linii 



2 

 

brzegowej dla ruchu pieszego i rowerowego, a być może również dla celów korzystania 

z samego zbiornika. Obecnie dojście do brzegu zbiornika jest jednakże znacznie utrudnione. 

Możliwe jest co prawda obejście akwenu, lecz nie ma tam infrastruktury odpowiedniej dla 

swobodnego i wygodnego ruchu pieszych i rowerzystów. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jaki jest stan prawny Stawu Browarnego, w tym która jednostka była zarządcą tego 

zbiornika od 1990 roku do chwili obecnej,  

 

2) jaka jest aktualna sytuacja Stawu Browarnego i jakie są zamiary dotyczące przyszłości 

tego zbiornika, 

 

3) czy byłoby możliwe i kiedy byłoby możliwe wykorzystanie Stawu Browarnego do celów 

wypoczynkowych, rekreacyjnych i krajoznawczych, zwłaszcza przez zagospodarowanie 

linii brzegowej dla ruchu pieszego i rowerowego, a być może również dla celów 

korzystania z samego zbiornika. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


